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Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi =I. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez,

„A Kormány hagyja feledésbe merülni az egyedülálló érdi génállományt?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Júniusban robbant a hír, hogy Érd város önkormányzatának finanszírozási problémá i
veszélybe sodorják a településen található csonthéjas gyümölcsös génbankját . Ugyanis az
Elvira-major területén tervezett ipari parknak útjában áll a génbank . A hír több okból
felháborító volt . Egyrészt azért, mert a Kormány – más esetekhez hasonlóan - jól láthatóan
nem fordít kellő figyelmet a biodiverzitásra és a fenntartható fej l ődésre, melyeket egyébként
nemzetközi egyezményekben is vállalt . Semmiképpen nem vitatnám el egy település számára
azt a jogot, hogy a fejlődése irányát megszabja, amennyiben az jogszabályokba nem ütközik .
Másrészt látható, hogy az élővilágunkra és az emberiség számára is komoly kihívásoka t
tartogató közeljövőre történő felkészülésben is fontos szerepe lehet az ilyen és hasonló
génbankoknak. Az ellentmondás feloldása és a megoldás megtalálása állami feladat kell, hog y
legyen .

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy miként kívánja megmenteni a
Kormány az érdi csonthéjas gyümölcsös génbankot, mely nem csak hazánkban, de a
világon is ritka kincsnek számít? Milyen megoldást kívánnak támogatni anna k
érdekében, hogy Érd városának érdeke mellett a génbank is nyertes lehessen?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017. szeptember 26 .
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